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Protokół Nr LXX/2023 

z sesji Rady Gminy Przemęt odbytej w dniu 28 września 2023 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Przemęcie  

 

Obradom sesji przewodniczyła Elżbieta Wita - Przewodniczący Rady Gminy Przemęt.  

 

W obradach sesji wzięło udział 14 Radnych Rady Gminy Przemęt: 

 

1. Hanna Dobijata 

2. Jerzy Dominiak 

3. Bernadeta Golińska 

4. Gracjan Kicinski 

5. Justyna Klecha 

6. Piotr Kokornaczyk 

7. Joanna Koziołek 

8. Tomasz Maciejewski 

9. Monika Maćkowiak 

10. Stefan Napierała 

11. Jan Rademacher 

12. Elżbieta Wita  

13. Łukasz Wojciechowski 

14. Szymon Wojciechowski 

 

Nieobecny na sesji: Radny Ireneusz Wolniczak  

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli goście - lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu,  

a sołtysów zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 1/ Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita o godz. 9:05 otworzyła obrady LXX Sesji Rady 

Gminy Przemęt. Poinformowała, że w sesji bierze udział 14 radnych, wobec czego istnieje 

wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Otwierając obrady powitała 

wszystkich uczestników sesji.  

 

Ad. 2/ Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita poinformowała, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami do poszczególnych punktów obrad sesji 

 i zapytała, czy są propozycje zmian do porządku obrad.  

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, wobec czego porządek 

obrad sesji jest następujący: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  
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2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji. 

4. Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Ocena stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Przemęt  

za I półrocze 2023 r. (sezon letni): 

a) sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wolsztynie, 

b) sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Wolsztynie, 

c) sprawozdanie Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wolsztynie, 

d) sprawozdanie z działalności Ratownictwa Wodnego Rzeczypospolitej Oddział  

w Wolsztynie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przemęt  

na lata 2023 – 2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obligacji komunalnych oraz zasad zbywania, nabywania  

i wykupu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Starkowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę oraz  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego oddania w dzierżawę części nieruchomości 

zabudowanej budynkiem siłowni położonej w Przemęcie wraz z wyposażeniem. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Przemęt do indywidualnego 

określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 308/2021 Rady Gminy Przemęt z dnia  

29 września 2021 r. w sprawie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych  

w budynku mieszkalnym wielorodzinnym w Mochach przy ul. Polnej 1 i 3. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt 

na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030” oraz „Prognozy oddziaływania  

na środowisko dla Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt na lata 2023-2026  

z perspektywą do roku 2030”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita stwierdziła, że zapoznała się z protokołem  

z LXIX sesji i jest zgodny z jej przebiegiem. Zapytała, czy są uwagi do protokołu  

z LXIX sesji. Do protokołu radni nie zgłosili uwag, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LXIX sesji, który został przyjęty jednogłośnie 

przez 14 radnych obecnych na sesji. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przyjęcia protokołu z LXIX sesji 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 
 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Ad. 4/ Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych  

w okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym miała następujące spotkania: 
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- 1 września 2023r.- - uczestniczyła w Drodze Krzyżowej i Mszy Świętej w Przemęcie, była  

to uroczystość z okazji 84 rocznicy wybuchu II wojny światowej; 

- 2 września 2023r.- - uczestniczyła w dożynkach w Mochach; 

- 5 września 2023r.- - uczestniczyła w odbiorze ulicy Hubowej w Mochach; 

- 9 września 2023r.- - brała udział w ,,Pikniku Militarnym" w Siekowie.; 

- 21 września 2023r.- - brała udział w Komisji Oświaty; 

- 27 września 2023r.- brała udział w Komisjach Wspólnych. 

 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Przemęt Monika 

Maćkowiak poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie wspólnie z Komisją Rewizyjną  

w dniu 11 września 2023 r. Tematem posiedzenia była analiza zadań realizowanych przez 

organizacje pozarządowe i podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. Natomiast 

27 września 2023 r. Komisja uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Gminy, 

którego przedmiotem była analiza materiałów na dzisiejszą sesję.  

 
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Szymon Wojciechowski poinformował, że 

Komisja odbyła posiedzenia w dniu 19 września 2023 roku. Temat posiedzenia to analiza 

dokumentów, które wpłynęły do rozpatrzenia przez Radę Gminy Przemęt oraz udział  

w posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Gminy w dniu 27 września 2023 roku, gdzie tematem 

posiedzenia była analiza dokumentów na dzisiejszą sesję. 

 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Gracjan Kicinski poinformował, że Komisja 

odbyła posiedzenie w dniu 19 września 2023 roku. Temat posiedzenia to zaznajomienie się  

z wykonywaniem usług w zakresie zadań realizowanych przez Organizacje Pozarządowe  

i inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego oraz zaznajomienie się  

z wydatkami sfinansowanymi z dotacji celowej na realizację zadań własnych gminy  

z zakresu ochrony przeciwpożarowej. Również Komisja Rewizyjna brała również udział  

w posiedzeniu w posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Gminy w dniu 27 września br., 

tematem posiedzenia była analiza dokumentów na sesję Rady Gminy w dniu 28 września br. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Monitorowania Środowiska i Porządku Publicznego  

Jan Rademacher poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie 1 września 2023 roku.  

W posiedzeniu udział wziął Kierownik Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, 

Nadzór Wodny w Sławie Krzysztof Kliber, który omówił planowane i wykonane prace 

melioracyjne na terenie Gminy Przemęt. Następnie spotkano się również z Prezesem Zarządu 

Oddziału Gminnego OSP. Spotkanie dotyczyło omówienia tematu wykorzystania sprzętu  

i zasobów gminnych do celów obrony przeciwpożarowej oraz koordynacji działań  

w walce z ewentualnymi klęskami żywiołowymi, a także zapoznania się z realizacją zadań 

własnych gminy z zakresu ochrony przeciwpożarowej przez jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnych, które otrzymały dotację celową. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Promocji, Turystyki i Sportu Joanna Koziołek 

poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie 21 września 2023r roku, było to posiedzenie  

wyjazdowe. Radni odwiedzili Szkołę Podstawową w Przemęcie, w spotkaniu uczestniczyła 

dyrektor szkoły. Radni obejrzeli wyremontowaną kuchnię i wyremontowaną stołówkę,  

a następnie udali się do Szkoły w Perkowie i obejrzeli szkołę po remoncie oraz boisko, które 

zostało w ostatnim czasie wyposażone w sprzęt. 

 
Ad. 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Janusz Frąckowiak przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym: 

- 24 sierpnia 2023r.- wycieczka z Kołem Emerytów i Rencistów z Siekówka po terenie gminy 

Przemęt; 

- 25 sierpnia 2023r.- wręczenie aktu powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Mochach p. Małgorzacie Zielińskiej; 

- 25 sierpnia 2023r. -- odbiór ulicy Lipowej i Podgórnej w Mochach oraz odbiór ulicy Wąskiej  

i Leśnej w Perkowie. Tego samego dnia wycieczka z seniorami z Domu Dziennego Pobytu  

i Klubu Seniora, odwiedziny Mażoretek Vena  na ośrodku Krokus  

- 25 sierpnia 2023r.- zebranie w Solcu, którego tematem był Fundusz Sołecki; 

- 26 sierpnia 2023r.  - Dzień Ziemi Przemęckiej; 

Od 28 sierpnia 2023r. do 1 września 2023r. - wyjazd studyjnym z KSOW-u; 

- 1 września 2023r. - reprezentowanie Gminy Przemęt na obchodach rocznicy wybuchu  

II wojny światowej na Westerplatte. 

- 2 września 2023r.- dożynki w Mochach i  w Biskupicach; 

- 4 września 2023r. - udział w posiedzeniu Zarządu OSP gminy Przemęt; 

- 5 września 2023r.- odbiór ulicy Hubowej w Mochach i  odbiór ulicy Ogrodowej w Popowie 

Starym, a także spotkanie z Prezesem PPK, jak i też z Panem Maciejem Pośpiesznym, 

sprawa związana była z rozbudową oczyszczalni ścieków w Przemęcie; 

- 6 września 2023r. - zebranie w Radomierzu i w Starkowie  Fundusz Sołecki;  

- 7 września 2023r. - zebranie w Kluczewie Fundusz Sołecki. 

- 8 września 2023r. - gościem Wójta był Senator Jan  Filip Libicki. Omówiono  tematy 

związane z działalnością na rzecz Gminy Przemęt. Tego samego dnia udział w cyklicznym 

spotkaniu Samorządowców Regionu Leszczyńskiego oraz zebranie w Błotnicy  i w Górsku  

w sprawie Funduszu Sołeckiego; 

- 9 września 2023r.-  Piknik  Militarny na terenie boiska w Przedszkolu w Siekowie; 

- 11 września 2023r. - spotkanie z Prezesem Klubu Sokół Kaszczor. Omówiono temat 

działalności, potrzeb, sukcesów i rozwoju klubu; 
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Tego samego dnia  Narodowe Czytanie części powieści  ,,Nad Niemnem’’ w kościele 

poewangelickim w Kaszczorze oraz zebranie sołeckie w Borku – Fundusz Sołecki. 

- 12 września 2023r.- spotkanie ze strażakami biorącymi udział w akcji gaszenia pożarów  

w Grecji oraz wręczenie podziękowań. Tego samego dnia spotkanie z Prezesem Klubu 

Helios Bucz. Rozmawiano na temat rozbudowy stadionu, jak i też dalszych planów 

ambitnych klubu w pozyskiwaniu młodej kadry piłkarskiej, spotkanie z Prezesem Klubu 

Rywal Klon Mochy, omówiono sprawy dotyczące rozwoju klubu oraz tego samego dnia 

zebranie w Popowie Starym i w Sączkowie; 

- 13 września 2023r.- zebranie w Buczu i zebranie w Poświętnie - Fundusz Sołecki; 

- 14 września 2023r. – spotkanie w ramach Narodowego Czytania "Nad Niemnem" oraz 

zebranie w Sokołowicach i w Siekówku Fundusz Sołecki; 

- 15 września 2023r. – spotkanie z Państwem z Siekówka oraz z Państwem z Barchlina  

z okazji 60 rocznicy ślubu. Tego samego dnia zebranie sołeckie Nowa Wieś i Perkowo - 

Fundusz Sołecki; 

- 16 września 2023r.- jubileusz 95-lecia OSP Kluczewo; 

- 25 września 2023r. - spotkanie z Prezesem Zarządu Międzynarodowych Targów 

Poznańskich w Poznaniu. Rozmowa na temat współpracy, tworzenia nowego kierunku 

edukacji. Tego samego dnia zebranie sołeckie Biskupice i Barchlin - Fundusz Sołecki; 

- 26 września 2023r. -  podsumowanie sezonu kąpielowego na terenie gminy Przemęt. Tego 

samego dnia wręczenie podziękowań i gratulacji parze z Przemętu, która obchodziła 68 lat 

ślubu oraz zebranie sołeckie Kaszczor i Osłonin - Fundusz Sołecki.  

- 27 września 2023r.- podpisanie umowy na budowę ulicy Szkolnej w Przemęcie. Tego 

samego dnia wręczenie podziękowań z okazji 98 urodzin naszego mieszkańca  

w miejscowości Kaszczor oraz zebranie sołeckie Wieleń i Mochy - Fundusz Sołecki. Odbyło 

się także zebranie w Siekowie, Wójta reprezentowała Radna Hanna Dobijata.  

Wójt poinformował, że po sesji ma kolejny wyjazd z emerytami z Kaszczoru oraz posiedzenie 

Rady Nadzorczej PPK oraz wieczorem zebranie sołeckie Solec Nowy - Fundusz Sołecki.  

Wójt podziękował za sprawne przygotowanie Funduszy Sołeckich oraz określone kierunki. 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka poinformował, że zostało zakończonych i odebranych 

protokolarnie sześć dróg: w Mochach - ulica Lipowa, Podgórna i Hubowa, w Perkowie Leśna  

i Wąska i w Popowie Starym - ulica Słoneczna. W zeszłym tygodniu odebrano również 

utwardzenie podwórza przy Przedszkolu Samorządowym w Przemęcie. Zostały także 

zakończone remonty stołówek: w szkole w Kaszczorze i w Przemęcie. Zakończono również 

remont pierwszej części dachu nad stołówką w szkole w Mochach. W trakcie natomiast jest 

remont dachu na części żłobka. W trakcie są budowy kolejnych dróg tj. droga w Nowej Wsi, 

ulica Sosnowa, droga w Kluczewie ulica  Akacjowa. Rozpoczęto również budowę ścieżki 

rowerowej wraz z oświetleniem na trasie Radomierz – Błotnica - Starkowo. W trakcie jest 

budowa zaplecza szatniowo - sanitarnego na stadionie Helios Bucz oraz siłownia  
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w Przemęcie jest na etapie wyposażania. Jest już większa część sprzętu siłowego na sali 

ćwiczeń. Natomiast jeszcze montowane są lustra, szafki i wyposażenie dodatkowe.  

W trakcie jest również budowa kanalizacji w Siekówku. Czekamy natomiast na rozpoczęcie 

budowy drogi ulica Szkolna w Przemęcie. Najprawdopodobniej w połowie października 

nastąpi wejście pierwszej ekipy na budowę. Poinformował, że po ustaleniach  

z wykonawcami i z Dyrektor odnośnie zrobienia czasowej organizacji ruchu w taki sposób, 

aby możliwe było bezpieczne i skuteczne, efektywne dojście dzieci do szkoły, dojazd 

nauczycieli oraz również mieszkańców, którzy przy ulicy Szkolnej mieszkają. Również 

niedługo rozpocznie się budowa ulicy Wąskiej w Błotnicy – koszt 230 000 zł. 

W chwili obecnej jest to etap badania złożonych ofert. Kolejne inwestycje to droga  

w Kaszczorze ul. Poprzeczna, ul. Topolowa w Osłoninie.  

Otrzymaliśmy też dofinansowanie na remont budynku z przebudową na rampie  

w Przemęcie. Jest to zadanie, które na celu budowę pracowni multimedialnej wraz  

z wirtualną strzelnicą. Złożyliśmy również wniosek na wymianę oświetlenia w Gminie 

Przemęt. 

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak poinformował, że na zebraniach sołeckich były 

poruszane różne tematy związane nie tylko z podziałem Funduszu Sołeckiego, ale też  

z kierunkami i pomysłami na różne działania.  

 

Ad. 6/ Ocena stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Przemęt 

za I półrocze 2023r. (sezon letni) 

  
a) sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wolsztynie 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
b) sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Wolsztynie  

Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

c) sprawozdanie Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wolsztynie  

 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

W imieniu rolników Radna Poświętna Bernadeta Golińska podziękowała Powiatowemu 

Lekarzowi Weterynarii w Wolsztynie za wsparcie, współpracę z pracownikami i bardzo 

wysoką sprawność działania. Kiedy czasami są potrzebne dokumenty, to naprawdę 

otwartość jest bardzo szybko. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wolsztynie podziękował za miłe słowa. Poinformował, że 

obejmując stanowisko już prawie dwa lata temu to przyjął za priorytet, że sprawy 

mieszkańców, rolników mają być załatwiane w pierwszej kolejności bez zbędnej zwłoki.  
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Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak podziękował za współpracę z Powiatowym 

Lekarzem Weterynarii oraz szybkim działaniu związanym ze zdarzeniem w Osłoninie  

i możliwości wydania decyzji o odebraniu tego psa. 

  
e) sprawozdanie z działalności Ratownictwa Wodnego Rzeczpospolitej Oddział  

w Wolsztynie  

 

Sprawozdanie z działalności Ratownictwa Wodnego Rzeczpospolitej Oddział w Wolsztynie 

przedstawiła Patrycja Pabich Główny Specjalista z Wydziału Oświaty Promocji i Turystyki 

Sportu. Na krótko przed rozpoczęciem jeszcze sezonu kąpielowego Wydział Oświaty 

Promocji i Turystyki Sportu podjął działania prewencyjne.  Objawiły się one zorganizowaniem 

we współpracy z Komendą Powiatową Policji w Wolsztynie konkursu, który miał nazwę: 

"Uczniów w Gminie Przemęt kręci bezpieczeństwo". Celem tego konkursu było podniesienie 

świadomości wśród dzieci, przypomnienie tych podstawowych zasad dotyczących 

prawidłowego zachowania się nad wodą. Konkurs przyjął się bardzo dobrze. Poinformowała, 

że wszystkie szkoły wzięły w nim udział, a prace praktycznie były na bardzo wysokim 

poziomie. Jeżeli chodzi o gminną plażę w Osłoninie, to tutaj przez 7 dni podczas całego 

sezonu kąpielowego nad bezpieczeństwem wypoczywających czuwało dwóch ratowników 

wodnych. Dnia 26 września br. w siedzibie tutejszego urzędu odbyło się spotkanie mające na 

celu podsumowanie sezonu kąpielowego. Na zaproszenie Wójta Gminy Przemęt  

w spotkaniu wzięli udział ratownicy reprezentujący Ratownictwo Wodne Rzeczypospolitej 

Oddział w Wolsztynie, ale także przedstawiciele Spółdzielni Socjalnej Konwalia. 

Patrycja Pabich stwierdziła, że Prezes Ratownictwa Dawid Kmiecik w swojej wypowiedzi 

podkreślił, że Gmina Przemęt jest wyjątkowa pod względem zaangażowania właśnie  

w sprawy bezpieczeństwa. Wspomniał, że gminna plaża w Osłoninie wyposażona jest w 

sprzęt na najwyższym poziomie, a zainteresowanie problematyką bezpieczeństwa na terenie 

naszej gminy jest imponujące. Podczas sezonu kąpielowego na gminnej plaży w Osłoninie 

doszło do dwóch interwencji ratowników, ale dzięki ich szybkości i profesjonalizmowi ta akcja 

ratownicza bardzo szybko przebiegła. Te osoby, które miały tutaj nagłe zatrzymanie akcji 

i jedna sytuacja dotyczyła mężczyzny, który nie potrafił wyjść z mulistego dna, udała się 

sprawnie i bezpiecznie. Jednym słowem podsumowując cały sezon kąpielowy można 

stwierdzić, że profesjonalizm ratowników jest na bardzo wysokim poziomie i możemy się 

czuć bezpiecznie wypoczywając właśnie na gminnej plaży w Osłoninie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Przemęt podziękowała ratownikom za należyte zaopiekowanie 

się grupą półkolonistów. Poinformowała, że odbyła się pogadanka na temat bezpieczeństwa 

nad wodą.  

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak podziękował ratownikom i służbie ratowniczej jak  

i też Prezesowi z Wolsztyna, ale też podziękował za wspaniałą pracę i rzetelną pracę 

naszych pracowników z Spółdzielni Socjalnej Konwalia. Ponadto Wójt Podziękował 
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Prezesowi Spółdzielni Socjalnej Konwalia i wszystkim pracownikom oraz  pracownikom PPK  

i prezesowi na czele za tę współpracę z tym działaniem. 

 

Ad. 7/ Odpowiedz na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji 

 

Interpelacje złożone w okresie międzysesyjnym 

 

Radny Rady Gminy Przemęt Szymon Wojciechowski  

• Interpelacja w sprawie zabezpieczenia w budżecie na 2024 rok kwoty 80 000 złotych na 

zakup quada strażackiego dla jednostki OSP w Perkowie. 

Odp. Powyższa interpelacja będzie brana pod uwagę przy tworzeniu projektu budżetu Gminy 

Przemęt na 2024 rok. 

Radny Rady Gminy Przemęt Tomasz Maciejewski 

• Interpelacja w sprawie zabezpieczenia w budżecie gminy środków finansowych  

w wysokości 600 000 złotych z przeznaczeniem na zakup średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego z napędem 4x4 dla OSP w Buczu. 

Odp. Powyższa interpelacja będzie brana pod uwagę przy tworzeniu projektu budżetu gminy 

Przemęt na 2024 rok. 

• Interpelacja w sprawie wykonania projektu budowy dróg wraz z kanalizacją burzową  

i niezbędną infrastrukturą na ulicy Jesionowej, Bukowej i Sosnowej w Buczu oraz 

rozważenie czy można dodatkowo ubiegać się o dofinansowanie na budowę powyższych 

dróg z różnych programów rządowych. 

Odp. Wyżej wymienione zadanie w zakresie wykonania dokumentacji budowlanej na 

wszystkie wyżej wymienione drogi zostanie wprowadzone do budżetu Gminy Przemęt w roku 

2024. 

• Interpelacja w sprawie wycięcia drzewa znajdującego się przy drodze powiatowej numer 

3820P w centrum miejscowości Bucz w pobliżu zakrętu od strony sali wiejskiej w Buczu 

oraz dokonanie przeglądu całego drzewostanu wzdłuż ulicy Kasztanowej od centrum 

miejscowości Bucz w kierunku miejscowości Barchlin celem określenia prac 

pielęgnacyjnych polegających na przycięciu konarów i gałęzi drzew oraz wycięciu drzew  

w przypadku zaistnienia takiej potrzeby. 

Odp. Wysłano pismo w ww. w sprawie do Starostwa Powiatowego w Wolsztynie. 

 
Ad. 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt na 

2023r. 

 

Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów  

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 
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WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt na 2023r. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 516/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Przemęt na 2023 rok, która stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przemęt na lata 2023-2028. 

 

Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Radni zapoznali się 

z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przemęt na lata 2023-2028. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 
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1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 517/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Przemęt na lata 2023-2028, która stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10/ Podjęcie uchwały w sprawie obligacji komunalnych oraz zasad zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji 

nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie obligacji komunalnych oraz zasad zbywania, nabywania i wykupu. 

 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   
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8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 518/2023 w sprawie obligacji komunalnych oraz zasad 

zbywania, nabywania i wykupu, która stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  

 

a) Wybór Komisji Skrutacyjnej 

 

Radna Bernadeta Golińska odczytała opinię zespołu do zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

Przewodniczący  Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita poinformowała, że zgodnie z ustawą 

wybór musi być dokonany w głosowaniu tajnym i w związku z tym należy wybrać Komisję 

Skrutacyjną. Zaproponowała, aby komisja była trzyosobowa i poprosiła o zgłaszanie radnych 

do pracy w komisji skrutacyjnej. 

Radni zgłosili radnych do komisji skrutacyjnej: 1. Przewodniczący Rady Elżbieta Wita 

zgłosiła kandydaturę Radnego Tomasza Maciejewskiego, 2. Radny Gracjan Kicinski zgłosił 

kandydaturę Radnego Szymona Wojciechowskiego, 3. Radna Justyna Klecha zgłosiła 

kandydaturę Radnej Joanny Koziołek. Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę. 

Rada Gminy Przemęt 14 głosami przyjęła jednogłośnie propozycję składu Komisji 

Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania: 

Głosowanie w sprawie przyjęcia składu Komisji Skrutacyjnej  

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przyjęcia propozycji kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej 
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Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita ogłosiła 5 min. przerwy na przygotowanie kart do 

głosowania. Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.  

 
b) Głosowanie tajne nad wyborem ławnika 

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Tomasz Maciejewski przedstawił zasady 

głosowania i odczytał alfabetycznie nazwiska radnych, którzy podeszli do urny i zagłosowali. 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita ogłosiła 10 min. przerwy na podliczenie głosów  

i sporządzenie protokołu. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Tomasz Maciejewski 

odczytał protokół głosowania. Ławnikiem do Sądu Rejonowego w Grodzisku Wlkp. do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy został – Bartłomiej Górny. Protokół wraz  

z kartami stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 
c) Podjęcie uchwały w sprawie ławników do Sądu Rejonowego 

 
Przewodniczący  Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita odczytała projekt uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego. Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita 

otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu 

uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  

i przystąpiono do głosowania. 
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WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Gło

s 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 519/2023 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego, 

która stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 
Ad. 12/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Starkowo. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości Małgorzata Kurzawa 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się  

z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Starkowo. 
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Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymu

- jący się” 

Radny nie 

biorący 

udziału w 

głosowaniu 

obec

ny 

nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x    

2.  Jerzy Dominiak x  x    

3.  Bernadeta Golińska x  x    

4.  Gracjan Kicinski x  x    

5.  Justyna Klecha x  x    

6.  Piotr Kokornaczyk x  x    

7.  Joanna Koziołek x  x    

8.  Tomasz Maciejewski x  x    

9.  Monika Maćkowiak x  x    

10.  Stefan Napierała x  x    

11.  Jan Rademacher x  x    

12.  Elżbieta Wita x  x    

13.  Łukasz Wojciechowski x  x    

14.  Szymon Wojciechowski x  x    

15.  Ireneusz Wolniczak  x     

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła  

jednogłośnie uchwałę Nr 520/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Starkowo, która stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 13/ Podjęcie uchwały w sprawie wdrożenia zgody na oddanie w dzierżawę oraz na 

odstąpienie od przetargowego oddania w dzierżawę części nieruchomości 

zabudowanej budynkiem siłowni położonej w Przemęcie wraz z wyposażeniem. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości Małgorzata Kurzawa 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się  

z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie wdrożenia zgody na oddanie w dzierżawę oraz odstąpienie od 

przetargowego oddania w dzierżawę części nieruchomości zabudowanej budynkiem siłowni 

położonej w Przemęcie wraz z wyposażeniem. 
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Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzym

ujący 

się” 

Radny nie 

biorący 

udziału w 

głosowaniu 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x    

2.  Jerzy Dominiak x  x    

3.  Bernadeta Golińska x  x    

4.  Gracjan Kicinski x  x    

5.  Justyna Klecha x  x    

6.  Piotr Kokornaczyk x  x    

7.  Joanna Koziołek x  x    

8.  Tomasz Maciejewski x  x    

9.  Monika Maćkowiak x  x    

10.  Stefan Napierała x  x    

11.  Jan Rademacher x  x    

12.  Elżbieta Wita x  x    

13.  Łukasz Wojciechowski x  x    

14.  Szymon Wojciechowski x  x    

15.  Ireneusz Wolniczak  x     

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 521/2023 w sprawie wdrożenia zgody na oddanie w dzierżawę 

oraz odstąpienie od przetargowego oddania w dzierżawę części nieruchomości 

zabudowanej budynkiem siłowni położonej w Przemęcie wraz z wyposażeniem, która 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 14/ Podjęcie uchwały w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Przemęt do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych.  

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości Małgorzata Kurzawa 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się  

z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Przemęt do indywidualnego określania 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

 



17 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz Wojciechowski x  x   

14.  Szymon Wojciechowski x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 522/2023 w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Przemęt do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych, która stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 15/ Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 308/2021 Rady Gminy 

Przemęt z dnia 29 września 2021 r. w sprawie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku mieszkalnym wielorodzinnym w Mochach przy ul. Polnej  

1 i 3.  

 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości Małgorzata Kurzawa 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z 

treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

 

nad podjęciem uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 308/2021 Rady Gminy Przemęt  

z dnia 29 września 2021 r. w sprawie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych  

w budynku mieszkalnym wielorodzinnym w Mochach przy ul. Polnej 1 i 3.  
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Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1. Hanna Dobijata x  x   

2. Jerzy Dominiak x  x   

3. Bernadeta Golińska x  x   

4. Gracjan Kicinski x  x   

5. Justyna Klecha x  x   

6. Piotr Kokornaczyk x  x   

7. Joanna Koziołek x  x   

8. Tomasz Maciejewski x  x   

9. Monika Maćkowiak x  x   

10. Stefan Napierała x  x   

11. Jan Rademacher x  x   

12. Elżbieta Wita x  x   

13. Łukasz Wojciechowski x  x   

14. Szymon Wojciechowski x  x   

15. Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 523/2023 w sprawie uchylenia uchwały nr 308/2021 Rady 

Gminy Przemęt z dnia 29 września 2021 r. w sprawie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokali mieszkalnych w budynku mieszkalnym wielorodzinnym w Mochach przy  

ul. Polnej 1 i 3,  która stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

  
 
Ad. 16/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Przemęt na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030” oraz „Prognozy 

oddziaływania na środowisko dla Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt 

na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita poinformowała, że program został 

szczegółowo omówiony wczoraj na komisjach wspólnych i również prognozy oddziaływania. 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 
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WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt na lata 

2023-2026 z perspektywą do roku 2030” oraz „Prognozy oddziaływania na środowisko dla 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt na lata 2023-2026 z perspektywą do 

roku 2030”. 

 
 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak x  x   

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak  x    

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 524/2023 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Przemęt na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030” oraz „Prognozy 

oddziaływania na środowisko dla Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Przemęt 

na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030”, która stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 17/ Podjęcie uchwały w  sprawie skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Przemęt Piotr 

Kokornaczyk przedstawił uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Radni zapoznali się z treścią 

projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 
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WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzym

ujący 

się” 

Radny nie 

biorący 

udziału w 

głosowaniu 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x    

2.  Jerzy Dominiak x  x    

3.  Bernadeta Golińska x    x  

4.  Gracjan Kicinski x  x    

5.  Justyna Klecha x  x    

6.  Piotr Kokornaczyk x  x    

7.  Joanna Koziołek x  x    

8.  Tomasz Maciejewski x  x    

9.  Monika Maćkowiak x     x 

10.  Stefan Napierała x  x    

11.  Jan Rademacher x  x    

12.  Elżbieta Wita x  x    

13.  Łukasz Wojciechowski x   x   

14.  Szymon Wojciechowski x     x 

15.  Ireneusz Wolniczak  x     

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

12 

Głosów „za” 10 

Głosów „przeciw” 1 

Głosów „wstrzymujących się” 1 

Liczba radnych nie biorących udziału  

w głosowaniu 

2 

 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 12 radnych biorących udział w głosowaniu: „za” – 10 

głosów, „przeciw” – 1 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów, przyjęła bezwzględną 

większością głosów uchwałę Nr 525/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

26 maja 2023 roku., która stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 
Ad. 18/ Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rady Gminy Przemęt Piotr 

Kokornaczyk przedstawił uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Radni zapoznali się z treścią 

projektu uchwały i nie zgłosili ponadto do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

dyskusję i przystąpiono do głosowania. 
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WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 28 września 2023 r. na LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 maja 2023 roku. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzym

ujący 

się” 

Radny nie 

biorący 

udziału w 

głosowaniu 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x    

2.  Jerzy Dominiak x  x    

3.  Bernadeta Golińska x    x  

4.  Gracjan Kicinski x  x    

5.  Justyna Klecha x  x    

6.  Piotr Kokornaczyk x  x    

7.  Joanna Koziołek x  x    

8.  Tomasz Maciejewski x  x    

9.  Monika Maćkowiak x     x 

10.  Stefan Napierała x  x    

11.  Jan Rademacher x  x    

12.  Elżbieta Wita x  x    

13.  Łukasz Wojciechowski x   x   

14.  Szymon Wojciechowski x     x 

15.  Ireneusz Wolniczak  x     

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

12 

Głosów „za” 10 

Głosów „przeciw” 1 

Głosów „wstrzymujących się” 1 

Liczba radnych nie biorących udziału  

w głosowaniu 

2 

 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 12 radnych biorących udział w głosowaniu: „za” – 10 

głosów, „przeciw” – 1 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów, przyjęła bezwzględną 

większością głosów uchwałę Nr 526/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

26 maja 2023 roku, która stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 19./ Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Na sesji złożono interpelacje: 

 

Radna Rady Gminy Przemęt Justyna Klecha 

Interpelacja w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Przemęt na 

rok 2024 dotyczący inwestycji budowy drogi dojazdowej do cmentarza w Solcu Nowym. 

Interpelacja stanowi zał. nr 19 do protokołu. 
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Radna Rady Gminy Przemęt Justyna Klecha 

Interpelacja, aby zwrócić się do Zarządu Powiatu Wolsztyńskiego o zabezpieczenie środków 

finansowych w budżecie na rok 2024 dotyczący: Przebudowy chodnika oraz poszerzenie  

i budowa drogi powiatowej 3817P od m. Solec Nowy do Solca, która powinna być 

uwzględniona  w planach na przyszły rok. Interpelacja stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

 

Ad.20/ Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 

Sołtys wsi Kluczewo Jolanta Skoracka w imieniu Rady Sołeckiej oraz swoim własnym 

zaprosiła wszystkich na zabawę andrzejkową w dniu 25.11.2023 roku. Zabawa ta będzie 

podziękowaniem oraz podsumowaniem inwestycji.  

 
Radny Łukasz Wojciechowski poinformował o sukcesie Młodzieżowej Orkiestry Dętej 

Gminnego Centrum Kultury i Biblioteka w Przemęcie oraz w imieniu całego zespołu za 

honorowe odznaczenie za zasługi dla Województwa Wielkopolskiego z rąk Pani Zofii 

Szalczyk, reprezentującej Zarząd Województwa Wielkopolskiego. Powiedział, że jako zespół, 

instruktorzy, że praca została zauważona i doceniona, jak i zaangażowanie młodych 

muzyków. 

Podziękował Panu Wójtowi, jak i Panu Dyrektorowi Gminnemu Centrum Kultury i Biblioteki  

w Przemęcie  za wsparcie finansowe orkiestry. 

 
Sołtys wsi Borek Magdalena Michałowska podziękowała w imieniu  własnym, mieszkańców 

oraz Rady Sołeckiej za inwestycje, które zostały wykonane w miejscowości Borek, za 

ostatnią inwestycję, jaką był remont po byłym sklepie, które zostało zaadoptowane na 

pomieszczenie kuchenne. Stwierdziła, że dzięki wsparciu ze strony urzędu zostało to 

pomieszczenie bardzo ładnie wyremontowane z czego mieszkańcy bardzo zadowoleni w tym 

także najemcy naszej świetlicy, za co bardzo dziękuję wszystkim pracownikom urzędu.  

 

Sołtys Popowa Starego Jan Haremza poinformował, że 16 września br. Gmina Przemęt, 

Gmina Siedlec i Wolsztyn, czyli cały Powiat Wolsztyn wziął udział w Drugich Ogólnopolskich 

Igrzyskach Ludowych Zespołów Sportowych w Augustowie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Przemęt podziękowała sołtysowi z Popowa Starego za 

promowanie gminy i powiatu w innych rejonach Polski. 

 

Wicestarosta Wolsztyński Mariusz Silski odczytał odpowiedź na interpelację Radnej Justyny 

Klecha. 

Odpowiedź na interpelację stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

Ponadto omówił następujące tematy: dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na budowę kanalizacji w Siekówku, została podpisana umowa na przebudowę  
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dachu i modernizację wnętrza MSS Świtezianka, rozpoczęły się remonty i przebudowa 

dachu i wymiana okien w pałacu w szkole w Powodowie, trwają prace związane  

z termomodernizacją internatu przy ZSRiT w Powodowie, trwa realizacja projektu 

doposażenia ZSZ w Wolsztynie i ZSRiT w Powodowie, w ZSO w Wolsztynie została 

wyremontowana kotłownia, trwa przebudowa skrzyżowania na rondo ul. Poniatowskiego, 

Boh. Bielnika i Niałeckiej w Wolsztynie, przebudowywana jest droga w Kębłowie, podpisano 

umowę na drogę Siedlec – Żodyń, trwa przebudowa drogi Wieleń – Osłonin, złożono wnioski 

na przebudowę drogi Tuchorza – Stara Tuchorza, przebudowa drogi w  Adamowie, remont 

drogi w Chorzeminie, budowa ścieżki w stronę Starej Dąbrowy, złożono wniosek  

o dofinansowanie na przebudowę drogi z Barchlina do granicy powiatu, otrzymano 

dofinasowanie na remont drogi Chobienice granica powiatu, otrzymano także 

dofinansowanie na kilka mniejszych projektów na poprawę bezpieczeństwa na drogach,  

w Przemęcie od nowej kwiaciarni w stronę Biedronki dołożone zostanie kilkadziesiąt metrów 

chodnika, wszystkie przejścia dla pieszych od Moch do Barchlina zostaną doświetlone, na 

czterech przejściach przy Przedszkolu w Nowej Wsi, przy szkole w Perkowie, przy  

ul. Szkolnej w Przemęcie i przy szkole w Buczu zostaną wykonane sygnalizacje świetlne. 

 

Radny Piotr Kokornaczyk zwrócił się do Wójta z podziękowaniem za ulicę Hubową  

w Mochach. Jednocześnie poinformował Wicestarostę, że  po prawej i po lewej stronie są 

nasypy między drogą, a rowem, że ta woda nie jest w stanie spłynąć do rowów. 

 

Radna Justyna Klecha zwróciła się do Wicestarosty i stwierdziła, że nie podoba jej się 

odpowiedź, którą udzielił Wicestarosta. Radna uważa, że  inwestycję przeprowadziła Gmina 

Przemęt, a o Solec Nowy jej nie chodzi i dlaczego teraz Gmina musi zrobić chodniki, jeżeli to 

jest cały czas droga powiatowa. Radna zaznaczyła, że tą drogą może mało uczęszcza ludzi, 

ale jeździ autobus szkolny i dotyczy bezpieczeństwa dzieci. Ponadto Radna zadała pytanie, 

czy jest dokument na to, że gmina nie chciała uczestniczyć w partycypacji i kosztach, albo 

 w poszerzeniu tej drogi? 

Wicestarosta odpowiedział Radnej Justynie Klecha, że może jej się nie podobać odpowiedź 

ale takie są fakty i na wszystko są dokumenty.  Natomiast Wicestarosta powiedział, że gmina 

nie chciała partycypować w kosztach, tylko powiedział, że gmina wskazała na to, że nie 

może powiedzieć, czy poszerzyć drogę, czy nie. I całe zadanie wodno-kanalizacyjne jest 

przekazywane do spółki. Gmina nie odpowiedziała, czy da czy nie da pieniądze. 

Wicestarosta zwrócił uwagę, że w korespondencji w tej sprawie, wskazano poziom 

dofinansowania. Stwierdził, że osoby, które były radnymi przez wiele lat, wiedzą jak były 

budowane kanalizacje na drogach powiatowych, a w większości na terenie Gminy Przemęt.  

Radna Monika Maćkowiak zwróciła się z prośbą do Wicestarosty o ponowne sprawdzenie 

rozwiązania technologicznego w Wieleniu przy okazji przebudowy drogi powiatowej. Dotyczy  
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skrzyżowania ulicy Wczasowej z Brzoskwiniową na samym wjeździe - została przesunięta 

studzienka. Ponadto Radna zaprosiła wszystkich w imieniu swoimi i Rady Sołeckiej wsi 

Wieleń oraz Spółdzielni Socjalnej Konwalia na piknik jesienny, który odbędzie się nad 

Jeziorem Wieleńskim, na plaży gminnej w Osłoninie w dniu 14 października 2023 r.  

o godzinie 12.00. 

Wicestarosta odpowiedział na pytanie Radnej Moniki Maćkowiak, że zna sytuację  

ze studzienką i rozmawiał klika dni temu z wykonawcą i inspektorem nadzoru. Poinformował, 

że na  skrzyżowaniu dołożona zostanie jeszcze jedna studzienka.  

 

Radny Szymon Wojciechowski zwrócił się do Wicestarosty z zapytaniem czy w Perkowie jest 

planowana budowa chodnika według projektu istniejącego, czy będzie po prostu wykonany 

nowy projekt na chodnik, bo ten wcześniejszy był na ścieżkę pieszo-rowerową? 

Ponadto Radny stwierdził, że często składał interpelacje o wykaszanie poboczy przy drogach 

powiatowych i kiedy porządnie zacznie powiat to robić, bo rosną chaszcze po metr, dwa, do 

tego są uschnięte drzewa połamane. 

Wicestarosta odpowiedział Radnemu Szymonowi Wojciechowskiemu, aby wskazał, w którym 

miejscu są ponad dwu metrowe chaszcze i stwierdził, że zostaną usunięte. Powiedział 

również, że pobocza są na bieżąco koszone i w miarę potrzeb. 

Radny Szymon Wojciechowski powiedział, również, aby zwrócić uwagę na suchy konar, 

który leży przed Perkowem. 

 
Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak poinformował, że po ostatnich wiatrach przy drodze 

powiatowej Bucz, Barchlin jest bardzo dużo gałęzi, które naprawdę wpływają na 

niebezpieczeństwo jazdy. Wójt poinformował, że odnośnie działań i inwestycji na terenie 

Gminy Przemęt wspólnie z powiatem, głos zabierze Zastępca Wójta i Prezes PPK.  

 

Radny Gracjan Kicinski podziękował w imieniu mieszkańców Starkowa za dokończenie 

ścieżki do szkoły i zwrócił uwagę na wypowiedź Wicestarosty odnośnie oświetleni  

i zasugerował, aby ustawić tzw. ,,buźkę” w Radomierzu przed szkołą. 

 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka odniósł się tematu budowy drogi w Wieleniu. Poprosił, aby 

Zarząd Powiatu wziął pod uwagę inwestycje wykonywane na terenie Gminy Przemęt, które  

nie są inwestycjami gminnymi, tylko są inwestycjami powiatowymi. Stwierdził, że budowanie 

wzajemnych, pozytywnych relacji w tym zakresie miałoby pozytywny kontekst współpracy 

pomiędzy powiatem, a gminą. Informacja z powiatu o możliwości udziału w radach budowy, 

wejściach na budowę, rozstrzygnięciach jakiejś sytuacji bez prawa głosu decydenckiego, 

dawałaby wiedzę o postępach prac w danych inwestycjach. Często mieszkańcy nie zdają 

sobie sprawy, kto jest inwestorem. Inwestycje na terenie Gminy Przemęt, zazwyczaj są 

kojarzone z Gminą Przemęt. Poinformował, że mając informacje z powiatu na temat 
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wykonywanych na terenie gminy Przemęt inwestycji powiatowych, można w tym momencie 

podać mieszkańcom rzetelne, konkretnie i merytorycznie informacje w zakresie 

przedmiotowych spraw. Omówił również prace związane z naprawą i wyrównywaniem dróg 

na terenie gminy Przemęt  oraz zagadnienia  tematów poruszanych na zebraniach wiejskich.  

 
Wicestarosta powiedział, że w Wieleniu prace są wykonywane bezproblemowo. Wszystkie 

uwagi, które są przez mieszkańców zgłaszane, a jest ich szczerze mówiąc niewiele, są od 

razu na budowie rozstrzygane z kierownikiem i z wykonawcą. 

 
Radna Monika Maćkowiak zwróciła się do wypowiedzi Zastępcy Wójta i Wicestarosty  

i stwierdziła,  że mieszkańcy zgłaszali uwagi do poruszania się ciężkiego sprzętu, samoistne 

utworzenie sobie objazdu przez mieszkańców, bo akurat tak było im łatwiej, w okresie, kiedy 

te ciężkie prace budowlane były na terenie Wielenia wykonywane. Radna zwróciła się  

z prośbą o możliwość ewentualnie uzupełnienia jakimś materiałem i utwardzenia tych 

najgorszych dziur, przede wszystkim na wjeździe na ulicę Równą i tutaj na ulicę Lipową oraz 

częściowo na tej ścieżce, tu też jest droga łącząca ulica Leśna z Wielenia prowadząca  

w kierunku Kaszczoru na Białą Górę.  

Wicestarosta odpowiedział Radnej Monice Maćkowiak, że zwróci na to uwagę wykonawcy.  

 
Zastępca Wójta Waldemar Kalitka zwracając się do Wicestarosty i nawiązując do 

omawianych inwestycji powiatowych na terenie gminy i prac wykonywanych w tym zakresie 

podkreślił, że ze strony gminy istnieje możliwość partycypacji w kosztach inwestycji 

powiatowych na terenie gminy Przemęt. Omówił zakres tematyczny inwestycji powiatowych 

na terenie gminy Przemęt. 

 

Wicestarosta Mariusz Silski omówił zakres prac do wykonania przy zaplanowanych 

inwestycjach powiatowych i wyraził swoje zadowolenie z deklaracji gminy Przemęt  

w partycypację w kosztach inwestycji powiatowych.  

 

Sołtys wsi Osłonin Jadwiga Nowak zwróciła się do Wicestarosty w sprawie przebudowy drogi 

Wieleń i Osłonin, że mieszkańcy są zadowoleni z przebudowy drogi, ale też pytają  o tę 

część od Trzech Jezior do Osłonina.  

 
Wicestarosta odpowiedział Sołtys wsi Osłonin, że na odcinku od Trzech Jezior po lewej 

stronie jest już ustawiony krawężnik. Ten krawężnik tam na tym odcinku jest wystawiony  

12 cm. Po przeciwnej stronie jest obrzeże i to obrzeże będzie wystawało tylko 2-3 cm, tak 

żeby umożliwić parkowanie po prawej stronie, wzdłuż całego obiektu Trzech Jezior, tak jak to 

się odbywa w chwili obecnej. Natomiast jeśli chodzi o chodnik, rzeczywiście na tym odcinku 

chodnika nie ma. 
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Sołtys wsi Osłonin zapytała się czy chodzi o drogę wewnętrzną? 

 
Wicestarosta odpowiedział, że od Trzech Jezior w stronę Osłonina po lewej stronie, wzdłuż 

drogi powiatowej jest w planie zagospodarowania wyrysowana droga i że plan przewiduje  

i w samym projekcie tego nie ma, ale w tym projekcie przebudowy w przyszłości można 

zaplanować. 

 
Prezes Józef Kwaśniewicz poinformował, że jeżeli dotyczy miejscowości Solec i Solec Nowy, 

to infrastruktura kanalizacyjna została przekazana do PPK. Obecnie jest wykonywanie 

przyłączy, odbiór przyłączy od mieszkańców. Jeśli chodzi o miejscowość Solec, to jest już 

praktycznie 60% przyłączy wykonanych. W Solcu Nowym jest około 50% . Natomiast jeżeli 

chodzi o kolejne inwestycje, w obecnej chwili jest realizowana kanalizacja, między innymi 

kanalizacja w miejscowości Siekówko. Jeżeli chodzi o ingerencję w pas drogi czy w sam pas 

jezdni, to tylko na części tej budowy jest ingerencja w samą jezdnię. I zgodnie  

z uzgodnieniami z Zarządem Powiatu jest przewidziane w tej inwestycji nie tylko pasowe 

odtworzenie tego zajętego, wykorzystanego pod budowę pasa 1,5 metra jezdni asfaltowej, 

który jest zdemontowywany i będzie odtworzony, ale jest przewidziane odtworzenie  

i wykonanie nowej warstwy bitumicznej asfaltowej na całej szerokości jezdni. To jest około 

800 metrów tutaj w miejscowości Przemęt i wjazd do samego Siekówka, ul. Rzemieślnicza  

w Przemęcie i wjazd do Siekówka.  

W centralnej części Siekówka ta budowana kanalizacja nie ingeruje w drogę, w jezdnię 

powiatową, jest poza pasem jezdni, tam nie ma takiej potrzeby. I drugi odcinek, też 

kilkusetmetrowy, to jest wyjazd w kierunku Siekowa. Też jest identyczne uzgodnienie i tak to 

będzie realizowane. Następna inwestycja, która jest w tej chwili przygotowywana, to została 

podpisana umowa na rozbudowę większości kanalizacji w miejscowości Barchlin.  

 
Sołtys Sołectwa Barchlina Jerzy Klecha odniósł się do tematu kanalizacji w miejscowości 

Barchlin.  

 
Wicestarosta Mariusz Silski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy Przemęt  

i stwierdził, że na jednej z poprzednich sesji, na której był, mówił o spotkaniu w sprawie 

szpitala. Poprosił, aby wskazała dwa, trzy terminy i poprosił o kontakt, wówczas 

Wicestarosta spróbuję to spotkanie w tych terminach ustalić z Dyrektorem SPZOZ  

w Wolsztynie i ze Starostą Wolsztyńskim. 
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Ad. 21/ Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy  

Elżbieta Wita ogłosiła o godz. 12:28 zamknięcie obrad LXX Sesji Rady Gminy Przemęt  

i podziękował wszystkim za udział w obradach. 

                                                                         

 

 

                                                    Przewodniczący Rady Gminy Przemęt 

                                                                                             /-/ Elżbieta Wita 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:   
Danuta Słodnik 
 


